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Protokół  

z XL Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej 26 września 2018r. 

 

Posiedzenie XL Sesji rozpoczął o godz. 15
30 

  Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki 

Wojciech Berent wypowiadając słowa: „Otwieram XL Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

  Przewodniczący Rady Gminy przywitał P. Wójt, Radnego Powiatu Kwidzyńskiego 

Andrzeja Rupietę, sołtysów,  P. Sekretarz, P. Skarbnik, Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 14 radnych  w związku z czym  

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki stwierdził prawomocność obrad (lista obecności  

stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

W. Berent -  Przewodniczący Rady –  odczytał porządek obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad sesji.  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na  2018r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Sadlinki. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zasad usytuowania na terenie gminy Sadlinki miejsc sprzedaży    

i podawania napojów alkoholowych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie gminy Sadlinki. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w miejscowości Sadlinki stanowiącej własność komunalną Gminy 

Sadlinki. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w miejscowości Nebrowo Małe stanowiącej własność komunalną 

Gminy Sadlinki. 

10. Podjęcie uchwały  o wyrażeniu opinii w sprawie pozbawienia drogi publicznej 

dotychczasowej kategorii. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Sadlinki. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie  przyznania dotacji celowej dla jednostki Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Bronisławowie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji celowej dla ochotniczych straży pożarnych                       

w gminie Sadlinki. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych 

położonych w miejscowości Białki na rzecz Gminy Sadlinki. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu Regulaminu dostarczania wody                 

i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Sadlinki. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie (w drodze kolejnej umowy 

dzierżawy) nieruchomości stanowiącej mienie komunalne na okres 3 lat. 

18. Podjęcie uchwały o uchyleniu Uchwały Nr XXXIII/203/2017 Rady Gminy Sadlinki z dnia   

20 grudnia 2017r. w sprawie: zaciągnięciu kredytu długoterminowego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 

20. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIX Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

22. Wolne wnioski. 

23. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Ad. 2. 

L. Ramza – Dudek – radna – w jakiej kwocie zamknęła się inwestycja budowy boiska przy 

szkole? 

W. Wierciński – radny – czy wiadomo, jaki jest koszt wykupu garaży na ul. Brzozowej? 

Ad. 3.  

E. Krajewska – Wójt – omówiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 4.  

W. Berent – Przewodniczący Rady -  otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie 

zmiany budżetu. 

G. Podgórska – Skarbnik Gminy – zmieniła się trochę treść w związku z dwiema 

uchwałami m.in. uchwała o emisji obligacji i uchwała o zaciągnięciu kredytu.. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XL/241/2018 w sprawie zmiany budżetu gminy 

Sadlinki na 2018r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 5.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

B. Wiącek – radny -  odczytał uchwałę Nr XL/242/2018 w sprawie zmiany uchwały             

w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 6.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Zwrócił się z prośbą w imieniu mieszkańców z ul. Szkolnej o postawienie TOI TOI przy 

stacji PKP w Sadlinkach. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XL/243/2018 w sprawie zasad usytuowania na 

terenie gminy Sadlinki miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XL/244/2018 w sprawie ustalenia maksymalnej 

liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.  

W Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XL/245/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w miejscowości Sadlinki 

stanowiącej własność komunalną Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusje dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 
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B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XL/246/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w miejscowości Nebrowo Małe 

stanowiącej własność  komunalną Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XL/247/2018  o wyrażeniu opinii w sprawie 

pozbawienia drogi publicznej dotychczasowej kategorii. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, jeden radny 

wstrzymał się od głosu, 1 radny przeciwny, w związku z czym uchwała została podjęta. 

Ad. 11. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji  nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XL/248/2018 w sprawie zmiany Statutu Gminy 

Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 12.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XL/249/2018 w sprawie przyznania dotacji 

celowej dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Bronisławowie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 13. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – otrzymał uchwałę Nr XL/250/2018 w sprawie dotacji celowej dla  

ochotniczych straży pożarnych w gminie Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 14. 

W. Berent – Przewodniczący Rady  - otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XL/251/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przejęcie nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 15.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XL/252/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Białki na rzecz gminy 

Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 16. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 



6 
 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XL/253/2018 w sprawie zatwierdzenia projektu 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy 

Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 17. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XL/254/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie (w drodze kolejnej umowy dzierżawy) nieruchomości stanowiącej mienie 

komunalne na okres 3 lat. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 18. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radni chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XL/255/2018 o uchyleniu Uchwały Nr 

XXXIII/203/2017 Rady Gminy Sadlinki z dnia 20 grudnia 2017r. w sprawie: zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 19. 

W. Berent – Przewodniczący Rady - otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały emisji 

obligacji. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 
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E. Krajewska – Wójt – nim wprowadziliśmy środki z nadwyżki, to jest jedyne zadłużenie 

2,5 mln. zł. To jest najlepszy wynik aby rozwijać gminę. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – środki będą wykorzystane z poprzedniej edycji. 

G. Podgórska – Skarbnik – milion. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XL/256/2018 w sprawie emisji obligacji. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,                        

w związku z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 20. 

Za przyjęciem  protokołu z obrad XXXIX  Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 14 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 21. 

E. Krajewska – Wójt – garaże są przygotowane do podjęcia uchwały na następną sesję. Nie 

byliśmy w stanie przygotować. Na następną sesję będzie projekt uchwały przygotowany. Dnia 

23 września br. Ochotnicza Straż Pożarna z Kaniczek zajęła 13 miejsce w Gniewinie na 

Wojewódzkich Zawodach Pożarniczych. 

P. Wójt zaprosiła na otwarcie Centrum Usług Społecznych w Sadlinkach wszystkich chętnych 

radnych. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – bardzo się cieszymy, że strażacy nas reprezentowali 

cały powiat kwidzyński. 

Ad. 22. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – przekazał sprawozdanie z działalności Rady Gminy 

Sadlinki kadencji 2014 - 2018.  

Podziękował P. Sekretarz za ogrom pracy związany z obsługą rady gminy, za nadzór, trud       

i wręczył kwiaty. 

E. Krajewska – Wójt – chciałabym, żeby pan mi podziękował ale widocznie tak musi być. 

infrastruktura, drogi, projekty, będziemy dalej realizować. To jest zasługa wszystkich nas, 

mojej załogi. 

P. Wójt podziękowała P. Przewodniczącemu za 4 lata pracy. Podziękowała radnym                

za wyrozumiałość, za absolutoria. Gmina jest najważniejsza. Poprosiła również o spokojną 

kampanię. Chociaż sołtysi jeszcze kadencji nie kończą, skierowała do nich również 

podziękowania. Nie zabrakło podziękowań również dla pracowników Urzędu Gminy             
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w Sadlinkach, szczególnie P. Sekretarz, P. Skarbnik, pozostałym pracownikom, kierownikom 

jednostek. 

P. Wójt wraz z Przewodniczącym Rady wręczyła statuetki radnym oraz P. Skarbnik                 

i P. Sekretarz w podziękowaniu za bardzo dobrą współpracę z Radą Gminy na rzecz 

społeczności lokalnej. 

J. Gutmański – radny – podziękował P. Wójt i pracownikom urzędu Gminy z ramienia 

sołtysów. Wręczył P. Wójt kwiaty. 

A. Rupieta – wczoraj mieliśmy ostatnią sesję rady powiatu kwidzyńskiego i Starosta Godzik 

podziękował za moim pośrednictwem wszystkim radnym za trud włożony w działania na 

rzecz społeczności lokalnej. Dodał, że jest to ogromna praca P. Wójt, która walczyła              

o pieniądze, za ciężką pracę serdecznie dziękuję. Musimy pracować dla dobra naszej gminy. 

Ad. 23. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – o godz. 17
25 

zamknął obrady XL Sesji Rady Gminy 

Sadlinki. 

 

Protokółowała: 

Brygida Formela 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


